
   
 

 

 
Protokół nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 27 stycznia 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.54 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 8 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta Płocka  
z 3 grudnia 2024 roku. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 16 grudnia 2024 roku. 
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2024 rok. 
5. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 196),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 197), 
3) nadania medalu „Zasłużony dla Płocka” Teatrowi Dramatycznemu im. Jerzego 

Szaniawskiego w Płocku (druk nr 184), 
4) zmiany Uchwały Nr 276/XV/2016 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2016 r.  

w sprawie ustalenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych będących własnością gminy, 
zmienionej Uchwałą Nr 401/XXII/2016 Rady Miasta Płocka z dnia  
27 września 2026 roku, Uchwałą Nr 783/XLVIII/2018 Rady Miasta Płocka z dnia  
24 maja 2018 roku, Uchwałą Nr 195/XII/2019 Rady Miasta Płocka z dnia  
26 września 2019 roku, Uchwałą nr 588/XXXIV/2021 Rady Miasta Płocka z dnia  
30 września 2021 roku oraz Uchwałą Nr 769/XLV/2022 Rady Miasta Płocka  
z dnia 25 sierpnia 2022 roku (druk nr 188), 

5) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 
położonej w Płocku przy ul. Judyma (obr. 3) (druk nr 189), 

6) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa 
(obr. 4) (druk nr 190), 

7) uznania przyjętego „Planu adaptacji do zmian klimatu” za miejski plan adaptacji do 
zmian klimatu w rozumieniu art. 3 pkt 9a ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r.  
– Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2024 r. poz. 54 z późn. zm.) (druk nr 191), 

8) przyjęcia Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195). 
6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia.  
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Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam 
Pana dyrektora. Witam przedstawicieli straży miejskiej. Zanim przejdziemy do obrad 
dzisiejszego posiedzenia bardzo proszę o sprawdzenie swojej obecności, czyli w systemie 
kliknięcie odpowiedniego przycisku. Dziękuję. Osiem osób obecnych, jednej nie ma.”  
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 
kworum. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz przejdziemy, proszę Państwa, do przyjęcia porządku obrad. Kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad, kto jest przeciw, ewentualnie 
wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę o zagłosowanie. Osiem osób za, jednej nadal brak.” 
 
Wynik głosowania (porządek obrad): 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta Płocka  
z 3 grudnia 2024 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy są jakieś pytania z Państwa strony do tych protokołów? Jeśli nie ma, przejdźmy proszę 
do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z dnia 3 grudnia 2024 
roku? Poproszę o zagłosowanie. Osiem osób na tak, jednej nadal nie ma.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 7/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Do naszego posiedzenia dołączył Pan skarbnik, kolejni dyrektorzy, Pani 
kierownik. Witam Państwa bardzo serdecznie. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 3 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 16 grudnia 
2024 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy tu Państwo radni macie pytania do tego protokołu, bardzo proszę? Jeśli nie ma pytań, 
przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z dnia 
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16 grudnia 2024 roku? Poproszę o zagłosowanie. Osiem osób na tak, jednej… nadal jedna 
jest nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 8/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 4 
Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2024 rok. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kto z Państwa radnych… Kto z Państwa ma pytania może do tego sprawozdania, bardzo 
proszę? Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 
przyjęciem tego sprawozdania, ewentualnie jest przeciw lub wstrzymał się od głosu, bardzo 
proszę? Osiem osób na tak, jedna nadal nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 5 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach: 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 196 i 197 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 196) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk 
nr 197) 
 
Projekt uchwały na druku nr 196 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 197 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy Państwo radni macie pytania do tych dwóch punktów, bardzo proszę? Bardzo proszę, 
Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta powiedział: „Tym razem tylko 
jedno pytanie dotyczące inwestycji. Ulica Podgórze. Zdejmujemy 105 tysięcy. Prosiłbym  
o dwa zdania jakiejś informacji. Czy to jest jakaś kara umowna, czy zmniejszenie zakresu?” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To są tylko tak zwane 
oszczędności. Znaczy było więcej w budżecie niż podpisanej umowy, a trochę 
utrzymywaliśmy to dłużej, bo nie było wiadomo czy jakieś roboty dodatkowe, ale to tak 
naprawdę są… pozostałość w budżecie.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja może bym poprosiła Panie skarbniku o takie wprowadzenie tych zmian najistotniejszych, 
dobrze? Jeśli można prosić.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, to w skrócie. 
Najważniejsze rzeczy to w uchwałach, które proponujemy… które przedstawimy proponujemy 
zwiększenie dochodów o 927 tysięcy, w tym dochody bieżące wzrastają o 740, a majątkowe  
o 217 tysięcy. Wydatki zwiększamy o 2 miliony 507 tysięcy, w tym wydatki bieżące rosną  
o 2 miliony 360, a majątkowe o 147 tysięcy. Ponadto wprowadzamy nadwyżkę budżetową  
z 2024 roku w wysokości 1 miliona 550 tysięcy głównie na projekty unijne. Za chwileczkę 
powiem o jakie chodzi. Zwiększamy również… Zwiększamy dochody o 523 tysiące na 
projekcie Mazowsze bez smogu z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 
Zmniejszamy dochody w projekcie Europejska jakość w kształceniu zawodowym  
o 275 tysięcy. Zmniejszamy o 200 tysięcy wydatki na rozbudowę kanalizacji deszczowej  
w ulicy Łukasiewicza. To też są takie oszczędności jeśli chodzi… jak i Podgórze, to o czym 
przed chwileczką odpowiadałem Panu przewodniczącemu. Zmniejszamy dotację dla 
Muniserwisu – 229 tysięcy. Zwiększamy wydatki o 450 tysięcy na budowę kolejnego etapu 
kolumbarium. Zwiększamy wydatki o 155 tysięcy na rozliczenie zadania Dbamy o zdrowie 
uczniów. Zwiększamy również wydatki – i tutaj się właśnie zaczynają te unijne, o których 
przed chwilą mówiłem – na projekt Mazowsze bez smogu o 225 tysięcy. O 207 tysięcy na 
projekt Szansa na sukces. O 204 tysiące na Kompleksowe wsparcie daje oparcie.  
O 169 tysięcy na Gotowi na samodzielność. I 214 tysięcy na projekt Akredytacja w ZST to 
lepsza przyszłość na europejskim rynku pracy. I ostatni z tych projektów to 223 tysiące 
Technika w działaniu – innowacje elektryczne i cyfrowe. I to są zadania, których środki 
weszły w zeszłym roku, stąd jakby z nadwyżki wprowadzamy je w roku bieżącym. A ponadto 
ostatnia taka większa zmiana to zwiększenie dochodów o 467 tysięcy na projekcie 
realizowanym przez SP 5 i 6 pod nazwą A ja lubię moją szkołę, współfinansowanym  
z Europejskiego Funduszu Społecznego i jednocześnie oczywiście zwiększamy wydatki o tą 
samą kwotę na ten projekt.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy Państwo jeszcze macie pytania? Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę 
do głosowania. Kto jest za przyjęciem zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 pomieszczonej na druku numer 196? Pięć osób na 
tak, trzy się wstrzymały, jednej nadal nie ma.” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 196): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz głosujemy za zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka… 
projektem zmieniającym Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 pomieszczony na 
druku numer 197. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały, bardzo 
proszę? Pięć osób na tak, trzy się wstrzymały, jednej nadal nie ma.” 
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Wynik głosowania (projekt na druku nr 197): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
3) nadania medalu „Zasłużony dla Płocka” Teatrowi Dramatycznemu im. Jerzego 
Szaniawskiego w Płocku (druk nr 184) 
 
Projekt uchwały na druku nr 184 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tutaj Państwo radni macie pytania do tego punktu, bardzo proszę? Jeśli nie ma pytań, 
poddaję ten projekt pod głosowanie. Kto jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 184? Bardzo proszę o zagłosowanie. Osiem osób na tak, jedna 
nadal nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
4) zmiany Uchwały Nr 276/XV/2016 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2016 r.  
w sprawie ustalenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych będących własnością 
gminy, zmienionej Uchwałą Nr 401/XXII/2016 Rady Miasta Płocka z dnia  
27 września 2026 roku, Uchwałą Nr 783/XLVIII/2018 Rady Miasta Płocka z dnia  
24 maja 2018 roku, Uchwałą Nr 195/XII/2019 Rady Miasta Płocka z dnia  
26 września 2019 roku, Uchwałą nr 588/XXXIV/2021 Rady Miasta Płocka z dnia  
30 września 2021 roku oraz Uchwałą Nr 769/XLV/2022 Rady Miasta Płocka  
z dnia 25 sierpnia 2022 roku (druk nr 188) 
 
Projekt uchwały na druku nr 188 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja bym może – zanim Państwo będziecie zadawać pytania – ja bym tutaj… Widzę, że jest 
Pan dyrektor i ja bym poprosiła o taką informację dlaczego w ogóle wprowadzamy te zmiany, 
tak? Bo wiem, że ulegają zmianie znacznie wartości bonifikat, więc jeżeli można by było się 
odnieść to bardzo bym prosiła.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Zmiany wynikają z przyjętej polityki od wielu już… 
czy od kilku co najmniej lat. W 2016 roku przyjęto nowe zasady sprzedaży lokali 
komunalnych, które uzależniły wysokość bonifikat od czasu zamieszkiwania czy czasu bycia 
najemcą – żeby być precyzyjnym – w lokalach komunalnych. I po tym… po tej zmianie tak 
naprawdę, a w sumie jeszcze przed następną zmianą kolejną, która miała później miejsce, 
nastąpił taki – można powiedzieć – duży wykup tych lokali, bo zmieniały się zasady, ludzie 
chcieli zdążyć, dawaliśmy tam pewien czas na… pewien czas na zakup tego lokalu jeszcze, że 
tak powiem, na starych zasadach i… Powiem tak: i ostatnia zmiana to była zmiana w 2022 
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roku, gdzie obniżono… gdzie obniżono wysokość tych bonifikat odpowiednio do 15, 30 i 50 
procent maksymalnie. Znów to samo, też mieliśmy do czynienia z pewnego rodzaju wzrostem 
tych wykupów. I kolejna zmiana przypada po prostu teraz. Jakby konsekwentnie dążymy do 
tego, żeby te bonifikaty zostały całkowicie zlikwidowane po prostu, bo tu jakby ratio legis 
przemawiające za utrzymaniem tego typu rozwiązania po prostu przestało istnieć. Bonifikaty, 
szanowni Państwo, są pokłosiem zmian społeczno-gospodarczych, które miały miejsce na 
przestrzeni… na początku lat 90. i dziś ta sytuacja społeczno-gospodarcza jest zupełnie 
odmienna. Tu dziś już nie ma jakby interesu w tym, żeby uwłaszczać mieszkańców na tym 
dobru publicznym, które finansujemy wszyscy z naszych podatków tak naprawdę. Więc stąd 
te zmiany i ta propozycja zmian. Zresztą tutaj Pan przewodniczący też jakby ostatnio 
dyskutowaliśmy o tym – jak pamiętam – chyba w grudniu bodajże czy w listopadzie, już nie 
pamiętam dokładnie, na komisji o tym, że te zmiany będą… będą wprowadzane. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, dziękuję. Czy Państwo macie jeszcze jakieś pytania? Dziękuję bardzo. Przejdźmy 
proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczonej na druku numer 188, ewentualnie jest przeciw lub wstrzymał się od głosu, 
bardzo proszę? Jedna osoba na tak, trzy osoby przeciw, cztery osoby wstrzymały się od głosu 
i jedna nadal nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
1 głos – za 
3 głosy – przeciw 
4 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
5) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, położonej w Płocku przy ul. Judyma (obr. 3) (druk nr 189) 
 
Projekt uchwały na druku nr 189 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu, bardzo proszę? To może ja mam tylko 
jedno pytanie. Czy to jest jakaś następna, kolejna umowa… będzie to umowa dzierżawy, tak? 
Z właścicielami obok terenów?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział 
[z sali]: „Tak.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak się właśnie domyślałam. Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma pytań, poddam ten punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej 
na druku numer 189? Osiem osób na tak, jedna nadal nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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6) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy  
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 190) 
 
Projekt uchwały na druku nr 190 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu, bardzo proszę? Jeśli nie ma, poddaję 
ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 190? Osiem osób na tak i jedna nadal nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
7) uznania przyjętego „Planu adaptacji do zmian klimatu” za miejski plan adaptacji 
do zmian klimatu w rozumieniu art. 3 pkt. 9a ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r.  
– Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2024 r. poz. 54 z późn. zm.) (druk nr 191) 
 
Projekt uchwały na druku nr 191 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Można kilka słów o tym?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze. Poprosimy… Tutaj widzę, że już Pan dyrektor podąża do mównicy. Zapraszamy Panie 
dyrektorze. Jeśli można by było o wprowadzenie. Dziękuję.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Projekt… Przedłożony ten projekt uchwały jest 
konsekwencją zmiany ustawy Prawo ochrony środowiska. A generalnie kwestia bierze się 
stąd, że w 2019 roku rada miasta przyjęła Plan adaptacji do zmian klimatu, tylko wówczas 
nie było podstawy prawnej formalnej do przyjmowania takich dokumentów, nie było 
określonego w ustawie zakresu, definicji. Wówczas w tym 2018 roku kiedy był opracowywany 
plan był opracowywany na mocy porozumienia z ministerstwem środowiska i był to taki 
pilotażowy program obejmujący 44 miasta w Polsce, które się mierzą z największymi 
wyzwaniami dotyczącymi zmian klimatu. I właśnie w tamtym okresie tylko w tych  
44 miastach plan został przyjęty. W listopadzie zeszłego roku została podjęta uchwała, która 
weszła 11 stycznia 2025 roku… ustawa, która wprowadza już definicje, regulacje i zawartość 
tych miejskich planów adaptacji do zmian klimatu i jednocześnie nakłada obowiązek, że 
wszystkie miasta powyżej 20 tysięcy mieszkańców muszą taki plan posiadać…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czyli rozumiem, że sejm podjął taką ustawę?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak, 
sejm podjął taką ustawę i ona właśnie weszła w życie. I jednocześnie ustawodawca dał 30 dni 
od wejścia w życie ustawy, czyli od tego 11 stycznia bieżącego roku tym 44 samorządom, 
które kilka lat wcześniej te plany podjęły właśnie na mocy tego pilotażowego programu, żeby 
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uznać te dokumenty, które wówczas były podjęte jako że to są dokumenty już właściwe na 
podstawie tej nowej ustawy. I stąd po prostu taka lakoniczna ten projekt uchwały, który po 
prostu jakby czyni zadość tym wymaganiom formalnym, żeby to było… żeby spełniało też te 
wymogi ustawowe.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań do tego punktu, poddaję ten punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 191? Bardzo proszę o zagłosowanie. Osiem osób na tak i jedna nadal 
nieobecna.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
8) przyjęcia Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195). 
 
Projekt uchwały na druku nr 195 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma, poddaję pod głosowanie. Kto 
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 
195, bardzo proszę? Osiem osób na tak.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 7 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„W systemie e-Sesja mają Państwo zamieszczone pismo mieszkanki Płocka dotyczące 
mieszkania. Z uwagi na to, że Komisja Gospodarki Komunalnej nie ma możliwości 
przyznawania lokali, proponuję aby tą korespondencję w tej sprawie przekazać do Pana 
Piotra Dyśkiewicza, zastępcy Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych, z prośbą  
o udzielenie odpowiedzi zarówno zainteresowanej, jak i komisji.” 
 
Korespondencja stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Również w systemie e-Sesja znajduje się odpowiedź Urzędu Miasta Płocka na pytania, które 
padały na listopadowym posiedzeniu od przedstawicielki Zadrzewionych. Jeśli ktoś się nie 
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zapoznał to jest taka możliwość, bo jest również ta odpowiedź zamieszczona.” 
 
Odpowiedź stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Mamy do zaopiniowania także pięć wniosków o przyznanie mieszkań i Państwo mieliście 
dołączone właśnie w e-Sesji wyjaśnienia z jakimi zwrócili się mieszkańcy, z jakimi wnioskami  
i wszystko jest przedstawione w zamieszczonych pismach, więc będę poddawała każde z tych 
mieszkań pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku  
o przyznanie mieszkania numer 1? Bardzo proszę o oddanie głosu.” 
 
Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, mamy tutaj pewien problem techniczny u Pana radnego – Pana Krzysztofa 
Laskowskiego. Nie wyświetlają mu się ikonki. Jeśli Pan mógłby podejść i pomóc. Tutaj jest 
Pan Krzysztof Laskowski, po tej stronie. Dziękuję bardzo. Dziękujemy bardzo. Poproszę  
o podsumowanie. Dziękuję. Sześć osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 2? Bardzo proszę o zagłosowanie. Sześć osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 3, bardzo proszę. Sześć osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 4? Bardzo proszę o oddanie głosu. Sześć osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla Pani (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) załącznik nr 17 do 
protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania 
numer 5? Sześć osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 8 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„I, proszę Państwa, na tym zakończyliśmy dzisiejsze posiedzenie Komisji Gospodarki 
Komunalnej. Dziękuję bardzo za przybycie i życzę miłego popołudnia. Wszystkiego dobrego.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku  
o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 


